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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Orbán Viktor miniszterelnöknek Az emberek 
tiltakozása ellenére a kormány továbbra is atomtemetőt építene Pécs mellé, Boda térségében? 
– II." 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Korábban K/96. számmal írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz a Baranya megyei Bodára tervezett
nagyaktivitású radioaktív hulladéklerakó ügyével kapcsolatban. A kérdésben arra szerettem volna
választ kapni, hogy betartja-e a kormány az Ön által 2015-ben a pécsieknek tett ígéretét, miszerint a
helyiek megkérdezése nélkül a városban és a város határában semmilyen nukleáris létesítmény nem
épülhet meg.

Sajnos a részemre megküldött, Dr. Koncz Zsófia államtitkár asszony által jegyzett válaszban egyik
konkrét  kérdésemre  sem kaptam érdemi  válaszokat,  ezért  kérdéseimmel  ismét  Önhöz fordulok,
bízva abban, hogy ezúttal érdemi tájékoztatást kapok:

• Az Ön ígérete nyomán Páva Zsolt, Pécs korábbi (fideszes) polgármestere azt nyilatkozta, hogy
2018-ban lezárul egy kutatási fázis, és azt követően megkérdezik a pécsieket a beruházásról. Ez
miért nem történt meg?

•  Az  Ön  által  tett  ígéretek  ellenére  a  projekt  a  következő  fázisba  jutott  (2019-ben  az  ismert
tiltakozás ellenére telephelykutatási engedélyt adtak ki), és sok-sok milliárdot költöttek el az újabb
kutatásokra. Miért nem tartották be azt, amit ígértek?

• A lakosság tiltakozását látva a kormány miért nem állítja le a kutatómunkálatokat és miért nem
jelentik ki, hogy nem épül meg a Boda térségébe tervezett atomtemető?

• Miért nem indított a kormány kutatásokat alternatív helyszíneken?



 
• Mi a konkrét tervük arra az esetre, ha a Pécsett és a környéken élők végre hivatalosan is el tudják
majd  utasítani  ezt  a  beruházást?  Alternatív  kutatások  nélkül  milyen  megoldást  látnak  majd  az
atomhulladékok elhelyezésére?

• Hány milliárdot akarnak még addig elkölteni egy zsákutcás elképzelésre, és ennek a pénznek az
elköltéséért ki vállalja a felelősséget?

 

Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,
 Dr. Keresztes László Lóránt
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